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Николић: Србија с пуним правом очекује датум за почетак преговора са ЕУ

  

Председник Србије Томислав Николић истакао је да је Србија много учинила у протеклих
годину дана, да не треба више да буде предмет притисака и да са пуним правом очекује
датум за почетак преговора са ЕУ, док је шеф Форин офиса Вилијам Хејг пружио
уверавања да ће званични Лондон то и подржати.

  

  

"Ми морамо да покажемо да радимо најбоље могуће за српску заједницу на Косову и
Метохији", рекао је председник Николић на састанку са гостом из Велике Британије.

  

Према његовим речима, Срби треба сами да одлучују о својој безбедности, приходима,
школству, здравству и то и на северу и југу Покрајине.

  

"Колико год да нам је важно да добијемо датум, нећемо ништа урадити у последњем
часу, нити под притиском, као што је то случај био до сада", истакао је Николић, наводи
се у саопштењу Прес службе председника.

  

Шеф британске дипломатије је честитао председнику и руководству Србије на напретку
и јасном и одлучном вођству, пруживши уверавање да ће Велика Британија подржати
добијање датума за отпочињање преговора са ЕУ.

  

Што се тиче имплементације споразума Београда и Приштине, он је изразио очекивање
да ће се остварити одржив и конструктиван напредак.
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"Ту сам да вас охрабрим на вашем европском путу и да вам пренесем дух подршке, што је
мој колега Гвидо Вестервеле већ учинио", рекао је Хејг.

  

Николић је додао да Србија не треба више да буде предмет било каквих притисака, јер је
доказала да је спремна да дијалогом реши све проблеме и представља гарант мира и
стабилности у региону.

  

Председник Републике је посебно нагласио историјско савезништво две земље и
изразио жаљење што је оно било нарушено у новијој историји.

  

Уједињено Краљевство је веома важан партнер Србије, са којим желимо да
продубљујемо и унапређујемо билатералне односе у свим сегментима, рекао је Николић.

  

"Као човек који поштује традицију, иако нисам монархиста, посебно ценим чињеницу да
је Велика Британија пружила уточиште краљевској породици Карађорђевић у
изгнанству", закључио је Николић.

  

Хејг-Дачић: Велики корак ка решењу проблема на Косову

  

Премијер Ивица Дачић и Вилијам Хејг оценили су да је у дијалогу Београда и Приштине
учињен велики корак ка постизању решења за проблеме на Косову и Метохији и
обезбеђивању мира и стабилности у региону.

  

  

Хејг је на састанку са Дачићем истакао да је у Београд дошао с циљем да охрабри Владу
Србије и пружи подршку европском путу Србије.
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Шеф британске дипломатије се заложио за ефикаснију примену бриселског споразума.

  

Дачић је рекао да је циљ да се постигне праведно решење за проблеме на Косову и
Метохији и да се обезбеде мир, стабилност и сигуран живот Срба у покрајини.

  

Велика Британија треба да помогне да се унапреди положај Срба на Косову и Метохији,
рекао је премијер и нагласио да је Србија испунила све услове за добијање датума за
почетак преговора о чланству у ЕУ.

  

На састанку су разматране и могућности унапређивања економске сарадње Србије и
Велике Британије.

  

Британски министар, који је из Београда отпутовао у Загреб, разговарао је и са
вицепремијером Александром Вучићем и шефом српске дипломатије Иваном Мркићем.

  

Хејг-Вучић: Подршка напретку Србије на путу ка ЕУ

  

У разговору са Вучићем, Хејг је поздравио напредак у нормализацији односа Београда и
Приштине и заложио се за ефикасну примену Бриселског споразума.

  

  

"Напредак на терену биће гаранција наставка напредовања према будућности чланства
у Европској унији, као и сигурности и стабилности за грађане Србије", истакао је Хејг.
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Вучић је рекао да је Србија испунила све услове за добијање датума и да се нада да ће
Европска унија умети да цени напоре Србије. 

  

"Након добијања датума и стварања повољне климе, надамо се већем броју инвестиција
из Велике Британије", рекао је Вучић.

  

Сусрет Хејга и Мркића

  

БЕОГРАД - Шеф британске дипломатије Вилијам Хејг поручио је данас, по доласку у
Београд, да је ту да пружи охрабрење напретку Србије на путу ка ЕУ.

  

"Данас сам у Београду. Добро је опет бити у Србији. Ту сам да охрабрим напредак
Србије на путу ка ЕУ", написао је он на свом твитер налогу.
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  Шеф Форин офиса Вилијам Хејг поручио је данас, током разговора са српским шефомдипломатије Иваном Мркићем, да је Србија доказала пуну одговорност и озбиљност и даје његова процена врло оптимистична у погледу очекивања Србије од Савета ЕУ, крајемјуна.  Хејг је рекао да је српско руководство чинило управо оно што је и наговештавало да ћечинити последњих неколико месеци интензивних преговора и да је то препознато уБриселу и у свим земљама чланицама ЕУ. То је, како је нагласио, стварало изузетноповољан утисак о Србији и њеним напорима у вези са процесом прикључења Европскојунији.  Како се наводи у саопштењу Министарства спољних послова Србије, Мркић је Хејгуобјаснио шта све Србија предузима у спровођењу споразума са Приштином. Министарспољних послова Србије је указао да се мора разумети да је битнији квалитет и садржајспроведених мера у односу на брзину њиховог остварења.  

  Министри Хејг и Мркић су део времена проведеног у разговору посветили предстојећемминистарском састанку у Охриду, а Хејг је са великим задовољством коментарисаоодлуку да се сутра одржи министарски састанак у Македонији.  Састанак Мркића и Хејга трајао је 35 минута, много дуже него што је протоколом билопредвиђено.  Шеф Форин офиса се на почетку посете састао са министром спољних послова СрбијеИваном Мркићем, а следе састанци са председником Републике Томиславом Николићем,премијером Ивицом Дачићем и потпредседником Владе Александром Вучићем.  Уочи посете Београду, поздравио је напредак у нормализацији односа Београда иПриштине и заложио се за ефикасну примену бриселског споразума.  ''Поздрављам план за примену Споразума, око којег су се Србија и Косово усагласили.Честитам премијеру Дачићу, премијеру Тачију и свима осталима за предузимање јошједног корака у правцу унапређења односа између Србије и Косова'', навео је Хејг уписаној изјави.  ''Само истински напредак на терену биће гаранција за наставак напредовања премабудућности чланства у Европској унији, као и сигурности и стабилности за грађане иСрбије и Косова'', поручио је.  (Танјуг)  
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